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'Er is geen overheid die de snelheid van de technische ontwikkelingen nog gaat bijhouden” aldus burgemeester 
van Gijzel eerder dit jaar. De impact van technologische ontwikkelingen heeft ook zijn weerslag in de manier 
waarop Eindhovenaren ondernemen, winkelen, dan wel in de horeca vertoeven. Om ruimte te geven deze 
nieuwe mogelijkheden te ontdekken, heeft de VVD heeft in 2014 en 2015, onder andere bij de kadernota, 
aangegeven te willen testen met freezones in Eindhoven. Freezones bieden onder andere mogelijkheden voor 
het verminderen van regeldruk, faciliteren van pop-up horeca en winkels, het versoepelen van 
terrasvergunningen en flexibele bestemmingsplannen. In overleg met bewoners en ondernemers kan bepaald 
welke mogelijkheden de freezone gaat bieden. De wethouder heeft toegezegd een en ander mee te nemen in 
de nieuwe binnenstadsvisie die gepland staat om in 2016 te bespreken.  
 
Het meer ruimte geven aan horeca in combinatie met winkel of winkel in combinatie met horeca, de 
zogenaamde mengformule, is een andere wens van ondernemers in Eindhoven. Tot dusver wordt deze 
ontwikkeling belemmerd door landelijke regelgeving op dit vlak. Op dit moment zijn er al voorbeelden in 
Eindhoven van ondernemers/concepten die de grenzen opzoeken van wat mag binnen de regelgeving van 
winkels en horeca. Niettemin is er ook veel onduidelijkheid, ondernemers vragen zich af wat wel mag en wat 
niet. Gelukkig zit de landelijke regelgeving niet stil op dit gebied. Het doet ons deugd dat de pilot, die in eerste 
instantie voorzien was voor de 4 grootste steden, rondom mengvormen van winkel en horeca uitgebreid is 
zodat ook andere gemeenten zich aan kunnen melden. Gezien de ontwikkelingen in Eindhoven, de wensen van 
ondernemers en de algeheel gedragen noodzaak de binnenstad levendiger te maken meent de VVD dat 
participeren in deze pilot een positieve bijdrage levert hiertoe te komen.  
 
Doel pilot
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 (zie onderstaande bron voor nadere info) 

In de pilot gaan gemeenten en ondernemers de mengvormen inventariseren en wordt er onderzoek gedaan 
naar gewenste situaties. De pilot richt zich op ontwikkelingen die aansluiten bij de nieuwe manier van winkelen 
en uitgaan. Daarbij worden de regels in het kader van de volksgezondheid en de openbare orde in acht 
genomen. De resultaten van deze pilot zijn onderdeel van de VNG inbreng bij de evaluatie van de Drank- en 
Horecawet. 
 

De VVD fractie heeft daarom de volgende vraag: gaat de gemeente Eindhoven zich aanmelden voor deze 
pilot? Zo nee, waarom is het college dit niet van plan. Graag met een toelichting.  
 
1 https://vng.nl/onderwerpenindex/veiligheid/drank-en-horecawet/nieuws/vng-start-pilot-mengvormen-winkelhoreca  
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